

## **Årsmøde i Klausdalsbro H/F 3/2 2024.**

**Til stede:** Yvette, Hanne, Lotte W, Lotte C, Emil, Peter og Laura.

**Afbud:** Søren og Sten.

**Yvette bød velkommen og orienterede om igangværende sager:**

Det firma, som sørger for vejbelysningen, vil gerne ind om vinteren. Dette sørger Yvette for.

**Godkendelse af dagsordenen, valg af dirigent:** Dagsordenen blev godkendt, og Peter blev valgt som dirigent.

**Regnskab 2023 og budget 2024:** Resultatet for 2023 er kr. 563.642,- i overskud.

Københavns kommune har opkrævet mindre haveleje end forventet.

Der er utilfredshed med kopimaskinen, men vi har den 4 år endnu.

Der kr. 25.277,51 i underskud på Huset. Der er flertal i bestyrelsen for at acceptere dette som en omkostning for at have dette gode i foreningen.

**Budget 2024:** Kloakeringsudvalget søger om kr. 50.000,- til rådgivning fra et ingeniørfirma før der træffes beslutning om , om det er Københavns kommunes model for kloakering vi vælger, eller at vi selv står for det.

Vi besluttede at tilføje 50.000,- til rådgivning i budgettet.

**Gf-planlægning:** På valg som formand er Yvette. Yvette gav tilsagn om at opstille.

På valg til bestyrelsen i øvrigt er Emil og Peter, som begge gav tilsagn om at genopstille.

Med hensyn til at nogle interesserede kunne melde sig, skriver vi Børneudvalg på under udvalg

Vi blev enige om, at Ditte fra kolonihavejura er dirigent. Yvette kontaktede hende med det samme, og fik tilsagn.

Lotte og Laura kommer med et forslag inden 1.3 til den skriftlige beretning. Skal diskuteres og vedtages af hele bestyrelsen.

**Indkomne forslag:**

**Forslag fra Peter, Liselotte samt Hans Henrik Nielsen og Ulla Morin:**

Vedtægtsændring af §10, punkt 8 og 9.

**Forslag fra have 132, have 47, have 166 og have 162:** Om at det skal være tilladt med et stykke grøn natur eller græs foran hækken. Samt at midten af fællesvejene skal være græs.

**Forslag fra Tine Due Hansen:** Om forbud mod trampoliner grundet larm samt at vi undersøger mulighederne for etablering af en alternativ ordning til affaldsindsamling grundet den høje pris på renovation.

**Forslag fra Torben have 31:** Om at vi kun må flage med Dannebrog.

**Forslag fra Hanne:** Vil gerne have frit valg af vurderingsudvalg, samt ordlyden fra § 3.5. i de gamle vedtægter.

Vi vælger ikke vurderingsmænd på generalforsamlingen.

**Forslag fra Lotte og Laura:** Om hjælp til gamle og syges haver via fællesarbejde.

**Forslag til ordensvedtægt samt øvrig vedtægt stillet af Ditte:**

Vi holder et møde og gennemgår dem sammen med hende d. 20.2.24 kl 15.

**Fællesarbejde:** Der holdes kontorvagt på de lørdage, der er fællesarbejde, kl. 10-11.

Vi prøver at holde fællesarbejde d. 11.6 og 6.8.

**Sæsonplan:** Hanne bestiller "vejmand" før åbning af vejene.

Lørdag d. 23.3: Der åbnes for vandet kl. 10. Der kommer Facebookopslag samt telefonopringning, til dem der ikke har mail. Folk skal være i haven, når der åbnes for vandet.

Vi dropper grøntcontainer. Det er ikke nødvendigt med containeren.

Vi mangler en præcisering af, hvad der er bestyrelsens ansvar og hvad der er husudvalget i forhold til 1. maj og Sct. Hans.

Peter afholder hjertestarterkursus.

Laura kontakter Jens Juhl om et besøg på Slottet.

Bolianes forslag om hyggeaften v/ bålpladsen. Det må hun gerne arrangere.

Peter foreslår en introduktion til nye haveejere. Det bliver søndag d. 26.5. kl. 13. Alle er velkomne, men købere fra 2023 bliver inviteret.

Vi skal have flere frivillige fredagsarrangementer.

(Her gik Laura og Emil. Peter fortsatte med referatet).

**Kloakering:** Peter gav en kort orientering om udvalgets arbejde og status på situationen. På GF suppleres den skriftlige beretnings afsnit om kloakering med en kort mundtlig orientering, hvis teknisk muligt med en Powerpointpræsentation eller en grafisk illustration, der trykkes og uddeles. Der er behov for en bedre kontakt til kredsen og forbundet om forhandlingerne om en ny lejekontrakt og inddragelse i forhandlinger med Københavns kommune om kloakering, så vi også informeres og inddrages.

Hanne foreslog, at der som anført i Kolonihaveforbundets standardvedtægter for haveforeninger etableres bad. Det kan installeres i det ene af fællestoiletterne. Beslutning herom vil kræve forslag til GF.

**Kommissorier:** De forskellige udvalgs kommissorier skal gennemgås og drøftes med hvert enkelt udvalg og herefter eventuelt justeres. Kontaktpersoner til udvalgene udpeges på det konstituerende møde efter GF.

**Kommende bestyrelsesmøde:** Næste bestyrelsesmøde bliver d. 20.2 kl. 15 med deltagelse af Ditte fra kl.16. På dette møde aftales møde til forberedelse af GF. Kontorvagter og fællesarbejde er aftalt under tidligere punkt.

**Jubilæumsfest:** Spørgsmålet om fri bar blev drøftet. Det er bestyrelsens holdning, at der kun skal være fri bar i et begrænset tidsrum- maksimalt 2 timer. Det meddeles til festudvalget, som inden for den økonomisk afsatte ramme disponerer, hvordan arrangementet udformes og den praktiske udførelse.

**Evt.:** Intet.

